
Parlamentul Romaniei

INTERPELARE

Adresată domnului Marius Nica, Ministrul delegat pentru Fonduri 
Europene

De către domna senatort PSD: Emilia Arcan
Circumscripția nr. 29, Neamț
Ședința Senatului României din data de: /2017

Obiectul interpelării: Este birocrația excesivă o piedică în 
accesarea  fondurilor europene?

Domnule Ministru
In ultimul timp au apărut informații contradictorii cu privire la utilizarea 

de către țara noastră a fondurilor europene programate pentru acest an.
Insă, cel mai mult mi-a dat de gândit observația unui eurodeputat 

Olandez, care fiind într-o vizită în țara noastră a afirmat că: „La fiecare euro 
luat de Olanda de la UE, România ar primi 15 euro, dar nu-i 
ia." „Romaniei i se pun la dispoziție fonduri substanțiale, dar nu poate sa 
beneficieze de ele din cauza birocrației”, a explicat europarlamentarul, 
care, în final ne-a atras atenția că In România nu există suficientă voință 
pentru a se simplifica birocrația.

In legătură cu modul în care vom realiza obiectivul de absorbție a 
fondurilor europene pe acest an și, cu măsurile de simplificare în continuare a 
birocrației din acest domeniu , va rog domnule ministru o informare succintă cu 
privire masurile întreprinse in acest sens.

Cu respect, astept ăspunsul dumneavoastră în scris la Senatul 
României si vamultumesc!
Senator,
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